

NOTICE OF ELECTION INFORMATION

Municipal Elections Act, 1996 (s.40)

Municipal Elections in the Municipality of South Bruce **will be held on the 26th day of October, 2026** for the offices of:

South Bruce Council:

- Mayor (One (1)) Elected At-Large
- At large Councillors (Two (2)) Elected At-Large
- Teeswater-Culross Ward Councillors (Two (2)) Elected by ward

School Board Trustees:

- Conseil Scolaire Viamonde (French Public) School Board Trustee (One (1)) to represent Sector 5, being the Counties of Bruce, Dufferin, Grey and Simcoe

Voting will begin on October 19, 2026, at 10:00 a.m. and end on October 26, 2026, at 8:00 p.m.

The Municipality of South Bruce has adopted alternative voting methods, and eligible Electors can vote by Internet or Telephone voting. Information will be shared on the Municipal website at www.southbruce.ca/election. Eligible Electors who are on the Voters list will be mailed a Voter Information Letter further explaining how and when to vote.

Voter Assistance Centers:

Two (2) Voter Assistance Centres will be available to electors who require assistance or access to internet voting:

- **Mildmay-Carrick Station Fire Hall**, 9 Absalom Street East, Mildmay, Ontario
 - Monday, October 19, 2026 – 10:00am-4:30pm
 - Tuesday, October 20, 2026 – 9:00am-4:30pm
 - Wednesday, October 21, 2026 – 12:00pm-7:00pm
 - Sunday, October 25, 2026 - 12:00pm-4:00pm
 - Monday, October 26, 2026 - 9:00am-8:00pm
- **Council Chambers, Municipal Office**, 21 Gordon Street East, Teeswater, Ontario
 - Wednesday, October 21, 2026 – 12:00pm-7:00pm
 - Thursday, October 22, 2026 – 9:00am-4:30pm
 - Friday, October 23, 2026 - 9:00am-4:30pm
 - Saturday, October 24, 2026– 12:00pm-4:00pm
 - Monday, October 26, 2026 – 9:00am-8:00pm

Further information regarding the 2026 Municipal Election can be found on the Municipality of South Bruce Website at www.southbruce.ca/election.

Acclamations:

- Mildmay Carrick Ward Councillors (Two (2)): *Ashton Metcalfe and Ron Schnurr*
- School Board Trustee - Bluewater District School Board (English Public) (One (1)) to represent the Municipalities of South Bruce and Brockton: *Terry Boyd-Zhang*
- School Board Trustee - Bruce-Grey Catholic District School Board (English Separate) (One (1)) to represent the Municipality of South Bruce: *Beverley Eckensweiler*
- School Board Trustee - Conseil Scolaire Catholique Providence (French Separate) (One (1)) to represent the Geographic Area # 1, being the Counties of Bruce, Grey, Huron, Lambton and Perth: *Michale Salvatore*

September 1, 2026

(date)

original signed by V. Kennedy

Municipal Clerk or designate

Formulaire EL24

AVIS D'INFORMATION SUR L'ÉLECTION

Loi sur les élections municipales de 1996 (art. 40)

Les élections municipales dans la municipalité de South Bruce **auront lieu le 26 octobre 2026** pour les bureaux de :

Conseil de South Bruce :

- Maire (Un (1)) Élu à l'échelle générale
- Conseillers à l'échelle générale (Deux (2)) élus à l'échelle
- Conseillers du quartier Teeswater-Culross (Deux (2)) Élus par quartier

Administrateurs du conseil scolaire :

- Conseil scolaire Viamonde (administrateur du conseil scolaire public français) (Un (1)) pour représenter le secteur 5, soit les comtés de Bruce, Dufferin, Grey et Simcoe

Le vote commencera le 19 octobre 2026 à 10 h et se terminera le 26 octobre 2026 à 20 h.

La municipalité de South Bruce a adopté des méthodes de vote alternatives, et les électeurs admissibles peuvent voter par Internet ou par téléphone. Les informations seront partagées sur le site Web municipal à www.southbruce.ca/election. Les grands électeurs admissibles figurant sur la liste des électeurs recevront par la poste une lettre d'information expliquant comment et quand voter.

Centres d'aide aux électeurs :

Deux (2) Centres d'aide aux électeurs seront disponibles pour les électeurs ayant besoin d'aide ou d'accès au vote par Internet :

- **Caserne de pompiers Mildmay-Carrick**, 9, rue Absalom Est, Mildmay, Ontario
 - Lundi 19 octobre 2026 – 10h00-16h30
 - Mardi 20 octobre 2026 – 9 h 00 à 16 h 30
 - Mercredi 21 octobre 2026 – 12h00-19h00
 - Dimanche 25 octobre 2026 - 12h00-16h00
 - Lundi 26 octobre 2026 - 9h00-20h00
- **Salle du conseil, bureau municipal**, 21, rue Gordon Est, Teeswater, Ontario
 - Mercredi 21 octobre 2026 – 12h00-19h00
 - Jeudi 22 octobre 2026 – 9h00-16h30
 - Vendredi 23 octobre 2026 - 9 h 00 - 16 h 30
 - Samedi 24 octobre 2026 – 12h00-16h00
 - Lundi 26 octobre 2026 – 9h00-20h00

Plus d'informations concernant l'élection municipale de 2026 sont disponibles sur le site Web de la municipalité de South Bruce à [l'adresse www.southbruce.ca/élection](http://www.southbruce.ca/élection).

Acclamations :

- Conseillers du quartier Mildmay Carrick (deux (2)) : *Ashton Metcalfe et Ron Schnurr*
- Administrateur du conseil scolaire - Bluewater District School Board (English Public) (Un (1)) pour représenter les municipalités de South Bruce et Brockton : *Terry Boyd-Zhang*
- Administrateur du conseil scolaire - Bruce-Grey Catholic District School Board (anglais séparé) (Un (1)) pour représenter la municipalité de South Bruce : *Beverley Eckensweiler*
- Administrateur du conseil scolaire - Conseil scolaire catholique Providence (français séparé) (Un (1)) pour représenter la zone géographique #1, soit les comtés de Bruce, Grey, Huron, Lambton et Perth : *Michale Salvatore*

1 septembre 2026

(date)

originellement signé par V. Kennedy

Greffier municipal ou désigné